
Protokół  posiedzenia Komisji Rewizyjnej 
 

Nr  6/2005  w dniu  07.03.2005 
 
 

Posiedzenie rozpoczęto o godz. 14.30 zakończono o godz. 16.30 
 

  
L.p Imię i nazwisko Podpis 
1. Jacek Brzostowski    - 

Przewodniczący Komisji 
Obecny 

2. Edmund Knapski     - 
Wiceprzewodniczący Komisji 

Obecny 

3. Andrzej Słoma  - Sekretarz 
Komisji 

Obecny 

4. Wojciech Ćwik Obecny 
5. Marceli Marzyński Obecny 

 
 
 

Nieobecni członkowie Komisji: 
1. ______________________________ 

2. ______________________________ 

3. ______________________________ 

 
 
Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 
 

1. Danuta Królczyk – Skarbnik Powiatu      
2.  Marek Meller – inspektor ds. zamówień publ. 
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 1.     PORZĄDEK POSIEDZENIA KOMISJI: 
 
1.1. Przyjęcie porządku posiedzenia komisji. 
 
1.2. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia komisji. 

 
1.3. Rozpatrzenie pisma Przewodniczącego Rady Powiatu dot. przeprowadzenia 

kontroli przez Komisję. 
1.4. Kontrola wykonania budżetu Powiatu Wągrowieckiego za 2004 rok. 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
 

2.   OCENA SPOSOBU ZAŁATWIENIA WNIESIONYCH PRZEZ   
       KOMISJĘ ZAPYTAŃ, OPINII, STANOWISK I WNIOSKÓW. 

 
     W roku 2003 wysłano zapytanie o cene na wykonanie 7 audytów dla podległych jednostek. 
Wysłano ofertę do firmy „Seti”, „Tels-bud”, „AS – Instal Projekt” (Poznań) i audytor Ireneusz 
Stadnik z Piły. Wybrano ofertę firmy „Seti”, która była najtańsza. Judyty wykonano do 
10.07.2003 r. W roku 2004 audyty były zlecane poza ustawą o zamówieniach publicznych, 
bowiem nie podlegały przepisom o zamówieniach ze względu na wartość audytów. Prawomocni 
do zlecania są Starosta i Sekretarz oraz Wicestarosta. 15.10. wysłano oferty na doradztwo 
finansowe do firm „Dees”, „European Intitute Energy Poland” z Warszawy i do firmy „SIM” z 
Koszalina.  
Najtańsza była oferta firmy „SIM” lecz firma nie przystąpiła do umowy. W listopadzie (10.11.) 
podpisano umowę z „European Institute” z uwagi na wycofanie się firmy „SIM” i droższą ofertę 
firmy „Dees”. Ostatecznie oferent nie wywiązał się z umowy i umowa została rozwiązana bez 
ponoszenia jakichkolwiek kosztów. 
Dane te Komisja uzyskała od Marka Mellera – inspektora w Starostwie. 
 
Ad 1. 4. Wykonanie budżetu Powiatu za rok 2004 przedstawiła komisji w formie tabelarycznej 
Skarbnik Powiatu. Forma opisowa jest w trakcie opracowywania. Dochody zostały wykonane w 
99 %-ach. Dochody własne 110%. Wszystkie dotacje zostały wykonane, oprócz  dotacji z gestii 
wojewody.  
Wydatki zostały zrealizowane w 95,1 %-ach. Na wskaźnik ten wpłynęły nie wykorzystane 
dotacje, które wpłynęły po terminie. Niewykorzystane środki stanowią tzw. Wolne środki do 
wykorzystania w roku 2005. Opracowanie tabelaryczne Komisja załącza do protokółu. 
 
Ad.1. 3. Komisja załącza do protokółu odpowiedź na pismo Przewodniczącego Rady Powiatu. 
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_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________  
 

     _________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________  
 

     _________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________  
 

     _________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________  
 

     _________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________  
 

     _________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
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5. ZAPYTANIA, OPINIE, STANOWISKA I WNIOSKI. 
5.1. Zapytania 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 

 
 

 
5.2   Opinie 
 
.________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
5.3. Stanowiska  : 

 
Ad 1. 4 Komisja stwierdza, że wykonanie budżetu Powiatu Wągrowieckiego za rok 2004 

było prawidłowe. 
 
Ad 1. 3 Komisja Rewizyjna opracowała odpowiedź na pismo Przewodniczącego Rady 

Powiatu. Komisja przegłosowała treść odpowiedzi. Pismo podpisało czterech członków Komisji. 
Pisma nie podpisał członek Komisji radny Marceli Murzyński, dołączając do odpowiedzi 
wyjaśnienie. 

 
 
 
5.4   Wnioski 
 
_______________________________________________________________ 
 
_______________________________________________________________ 
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_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________  
 

     _________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________  
 

     _________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________  
 

     _________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________  
 

     _________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________  
 

 
     Protokołował                                                     Przewodniczący Komisji:  

        / Andrzej Słoma /                                                  / Jacek Brzostowski / 
 
 
 
Protokół został podpisany przez protokolanta i Przewodniczącego Komisji. 

 

 


